


Appendix A: Ontario State Board Election - Candidate Information Sheet  
Annexe A: Conseil d'État de l'Ontario – Feuille de Renseignements sur les Candidats/Candidates

	<b>NAME/NOM :</b>		<b>BRUCE POULIN</b>	
	<b>COUNCIL NAME NOM DU CONSEIL:</b>		<b>JEAN PAUL I</b>	
	<b>COUNCIL NUMBER No DU CONSEIL :</b>		<b>#8585</b>	
	<b>LOCATION/VILLE :</b>		<b>OTTAWA</b>	
	<b>DISTRICT:</b>		<b>#54</b>	
	<b>INSURANCE MEMBER? MEMBRE ASSURÉ?</b>		<input checked="" type="checkbox"/> <b>YES/OUI</b> <input type="checkbox"/> <b>NO/NON</b>	<b>WHEN DID YOU JOIN? QUAND VOUS AFFILIER?</b>

Using the space provided below please complete the appropriate section using the following headings: **Work History, Goals, Reason(s) for running in election, and Community Involvement**. Information received in any other format will not be included in the election package. We are using a standard format for each candidate.

Veuillez utiliser l'espace disponible ci-dessous pour compléter la section appropriée en utilisant les titres suivants: **Sommaire professionnel, Buts, Raison(s) de votre participation à l'élection, et vos Activités communautaires**. Les renseignements reçus dans tout autre format ne seront pas inclus dans le paquet d'élection. Nous utilisons un format standard pour chaque candidat.

**Work History:** After serving in the Canadian military for more than 22 years and another 17 years as an entrepreneur and the Manager of Communications in The Royal Canadian Legion and Lockheed Martin Canada, Bruce Poulin, is seeking to become the State Treasurer for the Knights of Columbus in Ontario.

**Goal(s):** Bruce would like to become the next State Treasurer so that he may continue to be part of the long term strategic discussions facing the KofC and the Roman Catholic Faith in our communities in the upcoming decade.

**Community Involvement:** Fraternal organizations, youth clubs, Church activities, neighborhood and civic associations, pro-life, sports and recreational activities have long been a staple in Bruce Poulin's life. Indeed, he has more than 30 years of community service. Of note of his exceptional community work, Bruce was awarded the Queen's Golden and Diamond Jubilee medals in 2002 and 2012 respectively as well as the Sovereign's volunteer medal in 2016 largely for his work with the Knights of Columbus.

**Reason(s) for running:** Today, as a bilingual former Grand Knight and past District Deputy and current State Advocate, Bruce Poulin remains motivated by the same real life experiences he grew up with: practicing his faith, working hard, serving his country and his community. With your permission, he now welcomes the opportunity to continue devoting more time and energy to the KofC, his Church and his Faith as the state Treasurer.


He is married to his lovely spouse, Ms. Zoye Poulin, and they are the proud parents of five incredible children.

NOTE: Please return this form to the Ontario State Office by **APRIL 1**

NOTE: Envoyer au: Bureau d'État de l'Ontario Chevaliers de Colomb **au plus tard 1er avril**

(Ontario State Office, Knights of Columbus/Bureau d'État de l'Ontario Chevaliers de Colomb), 393 Rymal Rd West, Suite 201, Hamilton, ON L9B 1V2, Fax (905) 388-8738, Email: [stateoffice@ontariokofc.ca](mailto:stateoffice@ontariokofc.ca)

Appendix A: Ontario State Board Election - Candidate Information Sheet  
Annexe A: Conseil d'État de l'Ontario – Feuille de Renseignements sur les Candidats/Candidates

	<b>NAME/NOM :</b>		<b>BRUCE POULIN</b>	
	<b>COUNCIL NAME NOM DU CONSEIL:</b>		<b>JEAN PAUL I</b>	
	<b>COUNCIL NUMBER No DU CONSEIL :</b>		<b>#8585</b>	
	<b>LOCATION/VILLE :</b>		<b>OTTAWA</b>	
	<b>DISTRICT:</b>		<b>#54</b>	
	<b>INSURANCE MEMBER? MEMBRE ASSURÉ?</b>		<input checked="" type="checkbox"/> <b>YES/OUI</b> <input type="checkbox"/> <b>NO/NON</b>	<b>WHEN DID YOU JOIN? QUAND VOUS AFFILIER?</b>

Using the space provided below please complete the appropriate section using the following headings: **Work History, Goals, Reason(s) for running in election, and Community Involvement**. Information received in any other format will not be included in the election package. We are using a standard format for each candidate.

Veillez utiliser l'espace disponible ci-dessous pour compléter la section appropriée en utilisant les titres suivants: **Sommaire professionnel, Buts, Raison(s) de votre participation à l'élection, et vos Activités communautaires**. Les renseignements reçus dans tout autre format ne seront pas inclus dans le paquet d'élection. Nous utilisons un format standard pour chaque candidat.

**Sommaire professionnel:** Après plus de vingt-deux ans dans les Forces armées canadiennes et dix-sept ans comme entrepreneur et directeur des communications pour la Légion royale canadienne et Lockheed Martin Canada, Bruce Poulin, cherche à continuer son travail comme trésorier d'État pour les Chevaliers de Colomb de l'Ontario.

**But(s):** Bruce aimerait occuper le poste de trésorier d'État afin qu'il puisse continuer de faire partie des discussions stratégiques concernant les enjeux des Chevaliers de Colomb et la foi catholique romaine dans nos communautés en Ontario.

**Activités communautaires:** Bruce Poulin est un bénévole actif dans sa communauté depuis plus de trente ans. Cet engagement communautaire comprend entre autres, les organisations fraternelles, les clubs de jeunes, les activités d'Église, de quartier et d'associations civiques, du mouvement Pro-vie, ainsi que les sports et autres activités récréatives. Faits à noter : en reconnaissance pour son travail exceptionnel auprès de sa communauté, Bruce s'est vu décerner, en 2002 et 2012 respectivement, les médailles d'or et de diamant du Jubilé de la Reine, ainsi que la médaille de la Souveraine pour le volontariat principalement pour son travail au sein des Chevaliers de Colomb.

**Raison(s) de votre participation à l'élection:** Aujourd'hui les actions de Bruce Poulin, comme passé Grand Chevalier, ex-Député de District francophone et ex-Avocat d'État, sont encore inspirées par les mêmes valeurs qui l'ont guidé dans son acheminement: pratiquer sa foi, le travail ardu, servir son pays ainsi que sa communauté. Avec votre appui, il souhaiterait continuer à consacrer de son temps et énergie aux services des Chevaliers de Colomb, de son Église et de sa foi, à titre de Trésorier d'État pour notre juridiction de l'Ontario.

Bruce est marié avec la charmante Zoye Poulin et ils ont cinq enfants incroyables.

NOTE: Please return this form to the Ontario State Office by **APRIL 1**

NOTE: Envoyer au: Bureau d'État de l'Ontario Chevaliers de Colomb **au plus tard ler avril**  
(Ontario State Office, Knights of Columbus/Bureau d'État de l'Ontario Chevaliers de Colomb), 393 Rymal Rd West,  
Suite 201, Hamilton, ON L9B 1V2, Fax (905) 388-8738, Email: [stateoffice@ontariokofc.ca](mailto:stateoffice@ontariokofc.ca)